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Finansministerens svar på spørgsmål 3 fra Det Politisk-
Økonomiske Udvalg (L171) 

Spørgsmål 

Finansministeren bedes uddybe bemærkningen fra høringsnotatet om, at man i 

videst muligt omfang vil følge anbefalingerne til IT-tilgængelighed fra Kompeten-

cecenteret IT-for-alle? Hvordan agter ministeren konkret at sikre tilgængeligheden 

til systemerne og hvilke begrænsninger tænkes der på, når der tages forbehold for 

den fulde efterlevelse af anbefalingerne?  

Svar 

I det omfang staten måtte foretage udbud om anskaffelse af nye IT-systemer til 

håndtering af e-ordre, vil anbefalingerne fra Kompetencecenteret IT-for-alle indgå 

som krav i udbudsmaterialet. Når formuleringen ”i videst mulig omfang” bruges i 

høringsnotatet er det ikke udtryk for et forbehold, men alene udtryk for, at den 

tekniske udformning af e-ordre endnu ikke kendes, hvorfor det på nuværende 

tidspunkt ikke er muligt at konkretisere brugen af anbefalingerne fra Kompeten-

cecenteret.   
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